

LASSA FEVER SURVEILLANCE

UNITED KINGDOM (25 October 1982). — A 22-year old woman who arrived in the country on 30 September from Lagos, Nigeria, developed fever on 10 October, 15 days after leaving the town of Jos, Nigeria. On 19 October she was admitted to a high security-hospital. Lassa fever virus was isolated from blood and urine by the WHO Collaborating Centre for Virus Reference and Research in Porton Down, Salisbury. The patient is now in the convalescent phase of her illness. There have been no secondary cases among the contacts. This is the second confirmed case of Lassa fever imported into the country within a year. The first case, in an 18-year old woman from Jos, was in December 1981.¹

¹ See No. 6, p. 47.

SURVEILLANCE DE LA FIÈVRE DE LASSA

ROYAUME-UNI (25 octobre 1982). — Une femme de 22 ans, arrivée le 30 septembre de Lagos (Nigéria), a eu de la fièvre le 10 octobre, 15 jours après avoir quitté la ville de Jos au Nigéria. Le 19 octobre, elle a été admise dans un hôpital de haute sécurité. Le Centre collaborateur OMS de référence et de recherche pour les virus à Porton Down, Salisbury, a isolé le virus de la fièvre de Lassa à partir du sang et de l'urine. Il n'y a pas eu de cas secondaires chez les contacts. La malade est maintenant au stade de la convalescence. C'est le deuxième cas confirmé de fièvre de Lassa importé au Royaume-Uni en l'espace d'un an. Le premier, chez une femme de 18 ans venant de Jos, s'était produit en décembre 1981.¹

¹ Voir N° 6, page 47.